

**Estimated Monthly Rental of the properties near Chu Hai College of Higher Education**

Chu Hai College of Higher Education (CHCHE) is located in Castle Peak Bay, Tuen Mun. Location may be one of your consideration when you decide place to live. Below are the estimated monthly rental of the area close to CHCHE Campus for your reference:

<b>Areas close to CHCHE campus (From nearest to farthest)</b>	<b><u>Estimated</u> monthly rental (HKD\$)</b>
Sham Tseng / So Kwun Wat	12,000 - 16,000
Tuen Mun	9,000 - 15,000
Tin Shui Wai	13,500 - 16,000
Yuen Long	9,500 - 16,000
Tsuen Wan	10,500 - 16,000

(As of June 2022)

**Remarks:**

- 1) Above estimations are based on saleable area 300-400 square feet apartments with 2 bedrooms.
- 2) Information may vary from time to time. Please consult the property agency for the newest price.

**Disclaimer**

Information provided on this website are for reference only. It may contain/link to third-party websites. Chu Hai College of Higher Education has no relation with the service provider/agent and not responsible for any loss or damage whatsoever arising out of or in connection with any information or links on this website. User are responsible for making own judgement of information contained in or related to this website before taking action. Student Affairs Office reserve the right to amend all information provided on this website without giving prior notice.



### 珠海學院鄰近住宅地區的大約租金

珠海學院位於屯門青山灣。在考慮校外住宿時，地區可能會是你其中一個重要的考慮因素。以下是鄰近珠海學院的大約租金以供參考：

鄰近珠海學院的地區(由近至遠)	大約租金(港幣)
深井 / 掃管笏	12,000 - 16,000
屯門	9,000 - 15,000
天水圍	13,500 - 16,000
元朗	9,500 - 16,000
荃灣	10,500 - 16,000

(截至 2022 年 6 月)

備註：

- 1) 上述估算是基於可銷售面積為 300-400 平方尺的 2 房單位。
- 2) 資料可能會不時變化，你可聯絡物業代理以取得最新價格。

### 免責聲明

本網站提供的資料僅供參考。它可能包含/鏈接到第三方網站。珠海學院與服務提供者/代理人沒有任何關係，也不會因本網站上的任何信息或鏈接而引起或與之相關的任何損失負責。用戶有責任在採取行動前自行判斷信息之真確性。學生事務處保留修改本網站提供的所有信息的權利，恕不另行通知。

### 珠海学院邻近住宅地区的大约租金

珠海学院位于屯门青山湾。在考虑校外住宿时，地区可能会是你其中一个重要的考虑因素。以下是邻近珠海学院的大约租金以供参考：

邻近珠海学院的地区(由近至远)	大约租金(港币)
深井 /扫管笏	12,000 - 16,000
屯门	9,000 - 15,000
天水围	13,500 - 16,000
元朗	9,500 - 16,000
荃湾	10,500 - 16,000

(截至 2022 年 6 月)

备注：

- 1) 上述估算是基于可销售面积为 300-400 平方尺的 2 房单位。
- 2) 数据可能会不时变化，你可联络物业代理以取得最新价格。

#### **免责声明**

本网站提供的资料仅供参考。它可能包含/链接到第三方网站。珠海学院与服务提供者/代理人没有任何关系，也不会因本网站上的任何信息或链接而引起或与之相关的任何损失负责。用户有责任在采取行动前自行判断信息之真确性。学生事务处保留修改本网站提供的所有信息的权利，恕不另行通知。